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Његова Екселенција Амбасадор САД у Србији Мајкл Кирби у оквиру прве званичне посете Врању сусрео се са градоначелником 
Зораном Антићем и његовим најближим сарадницима. Господин Кирби и градоначелник Антић разговарали су о актуелној политичкој 
и економској ситуацији на југу Србије, функционисању локалне самоуправе, као и сарадњи са општинама у округу, посебно 
Бујановцем  и Прешевом. Градоначелник Антић је високог госта упознао са најважнијим приоритетима града, а то су отварање нових 
радних места, развој пољопривреде и подршка младим  људима, пре свега високообразованим, који могу допринети бржем развоју 
града."Сарадња са дипломатском мисијом САД у Србији је у досадашњем периоду била изузетна", рекао је градоначелник Антић, 
наглашавајући да ће она у наредном периоду бити још плодотворнија, тим пре што Град Врање има јасно дефинисане циљеве и 
урађене пројекте, које може реализовати управо са досадашњим партнерима. Његова Екселенција Мајкл Кирби је изразио велико 
задовољство што се налази у посети Врању, и нагласио да је импресиониран енергијом које поседује ново руководство. "Прагмати-
чан однос који имате увек даје добре резултате", рекао је Кирби и додао да ће амбасада САД у Србији наставити да пружа пуну 
подршку овом региону. Амбасадор Кирби и градоначелник Антић су, потом, посетили и Амерички кутак Библиотеке „Бора 
Станковић“, где су разговарали са члановима Кутка који своје слободно време проводе у читању књига о америчкој историји и 
култури. Амбасадор Мајкл Кирби је са младим Врањанцима разговарао и о америчком наслеђу, уметности, филмовима и музици. 
Градоначелник Антић је у друштву Њ. Е. амбасадора Кирбија обишао и зграду некадашњег „Американског дома“, задужбину 
добротвора Џона Фротингама и његове супруге Јелене Лозанић. „Американски васпитни дом за српску ратну сирочад“ у Врању био 
је четврти који је Фротингам отворио и издржавао, а постојао је од 1918. до 1934. године.  
 

 Амбасадор САД Мајкл Кирби  
боравио у Врању 

 

 

  

Одржана завршна расправа о Нацрту 
буџета за 2013. годину 

 

 
У великој сали Скупштине града, у складу са декларисаним транспарентним и партиципативним приступом у изради буџетског 
документа, одржана је завршна расправа о Нацрту буџета за 2013. годину. Отварајући јавну расправу, градоначелник Врања Зоран 
Антић је рекао да су основни циљеви који су садржани у Нацрту Буџета ревитализација локалних путних праваца и изградња 
комуналне инфраструктуре, завршетак зграде Позоришта и Гимназије, изградња индустријске зоне Бунушевац, али и запошљавање 
младих и већа контрола јавних набавки. “По први пут ћемо уложити и значајна средства у висини од 460 милиона динара у систем 
образовања на територији Града Врања”, истакао је градоначелник Антић.  Бојан Костић из Секретаријата за финансије и привреду 
рекао је да је планирани буџет за 2013. годину 2.471.510.000 динара, од чега су изворни приходи 580.441.000 динара, уступљени 
приходи 1.020.394.000 динара, док ће трансферна средства бити око 450.000.000 динара. Јавној расправи претходила је промоција 
буџетског процеса у главној пешачкој зони дељењем информативног материјала, уз подршку Програма ЕУ ПРОГРЕС и БИРН-а. 
Према речима градоначелника Зорана Антића, Нацрт буџета за 2013, годину наћи ће се пред одборницима градског парламента 11. 
децембра. Иначе, укупно је одржано 5 јавних расправа. 
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ВЕСТИ 
 

Секретаријат за 
здравствену, социјалну, 

дечју и борачко инвалидску 
заштиту, избеглице и 

привремено расељена лица 
је сачинио 7 захтева за 

издавање уверења, 33 захтева 
за признавање права војним 
инвалидима и учесницима 
НОР-а на месечно новчано 
примање и имао исплату 

борачког додатка. 
 

Одсек друштвене бриге о 
деци примио је 540 захтева за 
остваривање права на д.д, 59 
захтева за остваривање права 

на родитељски додатак, 7 
захтева за продужено 

породиљско одсуство, обавио 
208 стручних консултација у 

вези накнаде зараде за 
породиље, обавио 275 

консултација са странкама у 
погледу остваривања 
материјалних права и 

ликвидирао 300 спискова. 
Такође je урађенo и 168 
решења о праву на дечји 

додатак. 
 
 

 
 
 

 

ВЕСТИ 
 

Секретаријат комунaлне 
полиције 

поднео je 40 захтева за 
покретање прекршајног 

поступка, издао 55 
обавештења за уплату 

мандатне казне, издао 24 
упозорења и 95 усмених 
наређења, извршио 69 

проверa идентитета увидом у 
личне исправе, сачинио 110 

службених белешки, поднео 3 
захтевa за предузимање мера 
и активности, 187 захтева за 

доставу података и 9 
обавештења по пријави 

грађана, пружио 7 асистенција 
Секретаријату за инспекцијске 

послове и заштиту животне 
средине. 

 
 

 

ВЕСТИ 

Градоначелник Врања Зоран Антић разговарао је са представницима Мисије ОЕБС-а у Србији и 
Бироа за друштвена истраживања (БИРОДИ), о процесу израде Локалног плана за борбу против 
корупције, који се спроводи у пет локалних самоуправа на југу Србије. Извршни директор 
Бироа за друштвена истраживања (БИРОДИ) Павле Димитријевић рекао је да ће за израду 
документа бити надлежна Радна група за израду Локалног плана за борбу против корупције, 
чије ће чланове, на предлог ОЕБС-а и БИРОДИ-ја, именовати Градско веће на некој од 
наредних седница. Зоран Гавриловић (БИРОДИ) рекао је да ће формирањем Локалног 
антикорупцијског форума – ЛАФ, тела које ће бити задужено за реализацију мера Локалног 
плана за борбу против корупције, бити створени услови за примену различитих механизама за 
борбу против корупције. Градоначелник Зоран Антић је рекао да ће Град створити све 
неопходне услове за израду Локалног плана за борбу против корупције и додао да ће овај 
документ унапредити систем самоконтроле и транспарентности у раду локалне самоуправе.  
 

01. новембар 2012. 

Локални антикорупцијски форум 
(ЛАФ) и у Врању 

 

У малој сали Скупштине града одржана је седница Савета за безбедност којом је председавао 
градоначелник Зоран Антић. На седници је усвојена Информација о запаљеним објектима, 
возилима и имовини за период од 2010. године до октобра 2012. Градоначелник Антић је рекао 
да је у поменутим инцидентима у претходном периоду нанета велика штета интересима града и 
да јавност има право да зна ко су починиоци ових криминалних акција. „Неопходан је наставак 
започетих активности у процесуирању осумњичених како би се нашли пред надлежним судским 
органима и одговорали за своје поступке“, истакао је Антић. Начелник Полицијске управе у 
Врању Слађан Велиновић рекао је да се на нивоу Србије, Врање налази у групи градова који 
бележе пад броја кривичних дела, док је тај проценат само у септембру мањи за 35% у односу 
на исти период прошле године. „Ако погледамо проценат решених кривичних дела, онда 
долазимо до закључка да је Врање на 4. месту у Србији са 69% расветљених случајева. Бројке 
показују да је Врање безбедан и сигуран град“, рекао је Велиновић.  На састанку је усвојена и 
Информација о спречавању кријумчарења наркотика, опојних средстава и дроге за подручје 
Града Врања за 2012. годину, као и решење о формирању Радне групе за увођење видео 
надора у ужем центру града.  
 

01. новембар 2012. 

О безбедности Врања 
 

Одељење комуналне 
инспекције  

издало је 55 налога,  
донело 5 решења, 5 

захтевa за покретање 
прекршајног поступка, 

сачинило 18 записника са 
прегледа на лицу места и 
имало 3 сведочења код 

прекршајног суда. Налози 
су се углавном односили 
на уклањање огревног 

дрвета, песка и 
хаварисаних возила са 

јавних површина и друге 
неправилности. 

 
Саобраћајна 
инспекција 

је поднела 4 захтева за 
покретање прекршајног 

поступка, донела 2 
решења о инспекцијском 

прегледу возила и 1 
решење о отклањању 

неправилности. 
 

 

На 4. седници Скупштине града, одборници су усвојили Извештаје о извршењу буџета Града 
Врања за период од 1. јануара до 30. јуна, као и од 1. јануара до 30. септембра. Већином 
гласова усвојен је и ребаланс буџета за 2012. годину, који је образложио члан Градског већа 
Драган Спирић, напомињући да је разлика између пројектованог буџета и ребаланса око 120 
милиона динара. Говорећи о ребалансу буџета, градоначелник Врања Зоран Антић је рекао да је 
намера градског руководства била враћање нагомиланих дугова јавних предузећа из претходног 
периода, уз редовно сервисирање свих буџетских корисника. Једногласно је Усвојен и Предлог 
Одлуке о изменама и допунама Одлуке о локалним комуналним таксама. Усвојени су и Предлог 
Одлуке о изменама и допунама Одлуке о преузимању оснивачких права над Домом здравља у 
Врању и оснивању Здравствене установе - Дом здравље "Врање", Одлука о изменама и допунама 
Одлуке о јавним паркиралиштима, Одлука о оснивању буџетског фонда за развој пољопривреде, 
Одлука о изменама Одлуке о изради Плана детаљне регулације радне зоне Бунушевац, 
Информација о стању криминалитета на подручју града за прошлу годину, Информација о 
припремљености Предшколске установе "Наше дете" за рад у радној 2012/2013. години, 
Информација о реализацији жетве рода у овој години са планом јесење сетве, као и предлози за 
разрешење односно именовање председника и чланова управних и надзорних одбора у више 
јавних предузећа, установа, као и у школским одборима у образовним установама. Као допунске 
тачке, усвојене су и Одлука о размени непокретности, Одлука о равноправности полова, као и 
Одлука о промени Статута Града Врања.  
 

01. новембар 2012. 

Усвојен Ребаланс буџета за 2012. 
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ВЕСТИ 

ВЕСТИ 

ДИРЕКЦИЈА 

 
У оквиру реализације 

Комуналног програма за 
2012. годину, у улици 

Јована Хаџивасиљевића 
почели су радови на 

реконструкцији водоводне 
мреже у дужини од 160 
метара. Вредност ових 
радова је 3.738.127,63 

динара. Такође, обављени 
су и радови на 

реконструкцији атмосферске 
мреже у дужини од 153 

метра. Вредност радова је 
2.999.025,34 динара. 
Извођач радова је ЈП 

"Водовод". У оквиру текућег 
одржавања јавне расвете, 
вршила се редовна замена 

прегорелих сијалица и 
оштећених арматура, као и 

отклањање кварова на 
мрежи јавне расвете. 

 
 
 
 
 
 
 
 

02. новембар 2012. 

Ускоро производња органске хране 
на југу Србије 

 

 

Директорка Центра за развој Јабланичког и Пчињског округа Биљана Станковић и директор средње 
Пољопривредне школе у Врању Драган Анђелковић, потписали су Меморандум о разумевању и сарадњи у оквиру 
пројекта "Подршка производњи органске хране у Јужној Србији". Подршку Пројекту пружиће и Град Врање. 
Заменица градоначелника Бојана Величков је рекла да ће производња органске хране бити од великог значаја за 
развој пољопривреде и додала да ће овакав вид пољопривредне производње бити строго контролисан и 
сертификован. „Имамо стручан кадар који ће, у наредном периоду, кроз праксу, доказати стечено знање“, 
истакла је Величковa.  Циљ пројекта је активно укључивање школе у органску производњу заснивањем засада на 
сопственој економији и улазак у процес контроле и сертификације, као и приступање школе кластеру 
произвођача органских производа. Најбољи произвођачи учествоваће на летњем кампу у Аустрији, а подршку 
пројекту пружила је Аустријска Развојна Агенција (АДА). Потписивању Меморандума присуствовали су и чланови 
Градског већа Жикица Антанасијевић и Ненад Величковић. 
 

02. новембар 2012. 

Спорт мора бити стил живота младих 
 

УПРАВА БАЊЕ 

 
Екипе ЈП”Управа Бање” биле 
су ангажоване на припреми 

техничке документације, 
чишћењу и сређивању парка 

и трим стазе, монтажи 
стубића на стазама у парку, 
реконструкцији топловодног 

канала у хотелу 
„Железничар“, а радови на 
видиковцу се настаљају. 

 
 
 
 

ВЕСТИ 

ВОДОВОД 

 
Екипе ЈП“Водовод“, биле су 
ангажоване на на санацији 
хаварија на прикључним 

водовима у улицaма: 
Димитрија Станковића, 

Гњиланска, Ћипре 
Станковића, селу 

Бунушевац, водоводној 
мрежи у улицама Кнеза 

Милоша, Филипа Кљајића, 
Дубровачка...на уградњи 
мерача протока отпадне 
воде у селу Корбевац у 

Врањској Бањи, 
реконструкцији водоводне 

вертикале у улици Ј.Ј. 
Лунге,на шибер затварачу у 
улици Симе Погачаревића, 
изради прикључка у улици 
Пчињској, санацији шибер 

затварача у улици 
Димитрија Станковића, 

изради прикључног вода за 
солитере „А“, „Б“, „Ц“, и „Д“ 

у улици 29. новембар, 
замени пропусног вентила у 
улици Владимира Трајковића 

и на испирању мреже на 
више места у граду. 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

Поводом јавне расправе о Стратегији развоја спорта 2014-2018.године у Врању су боравили представници 
Министарства омладине и спорта, Спортског савеза Србије и Савеза за школски спорт и олимпијско васпитање. 
На пријему који је организован, градоначелник Врања Зоран Антић госте је упознао са стањем у области 
спорта, истичући притом да је највећи проблем недостатак спортске инфраструктуре. "И поред тога спортисти 
Врања постижу одличне резултате, пре свега у појединачним спортовима, а велика је част што ће у Врању 
2016. године бити организована школска олимпијада", рекао је Антић. На пријему је говорио и помоћник 
министра омладине и спорта Драган Атанасов који је истакао да је Врање трећи град у Србији, где се одржава 
јавна расправа о овом стратешком документу, а да ће оне бити организоване у још 20-ак локалних 
самоуправа. Након састанка, у великој сали Скупштине града одржана је јавна расправа о Стратегији развоја 
спорта 2014-2018. године, на којој се говорили председник Скупштине града Дејан Тричковић, члан Градског 
већа Дарко Филиповић, председник Спортског савеза Врања Игор Младеновић и начелник Секретаријата за 
образовање, културу, информисање, спорт и омладину Мирослав Спасић.  
 

05. новембар 2012. 

Потписана повеља са Лепосавићем 
 Поводом иницијативе Канцеларије за Косово и Метохију Владе Србије о повезивању српских општина, у јужној 

српској покрајини боравила је делегација Врања у чијем су саставу били заменица градоначелника Бојана 
Величков, председник Скупштине града Дејан Тричковић и градски већник Милош Антанасијевић. Том 
приликом председник Скупштине града Врања Дејан Тричковић потписао је повељу о повезивању српских 
општина са Косова и Метохије са унутрашношћу Србије са председником општине Лепосавић Драгишом 
Весићем. У тексту Повеље се између осталог наводи: "Обавезујемо се својом чашћу, поптисујући ову повељу 
да ћемо у братском споју предано градити, неговати и чувати све тековине наше прошлости и садашњости, 
упирући поглед у будућност". Представници градова и општина из централне Србије посетили су Зубин Поток 
и Косовску Митровицу.  
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ВЕСТИ 
 

ДЕЧЈИ САВЕЗ 

 
Дечји савез је поводом 20. 
новембра Светског дана 

детета, расписао 
литерарни и ликовни 

конкурс на тему „Цвеће је 
украс баште, лептир је 

украс цвета, а деца пуна 
маште, деца су украс 

света“. Такође је 
реализовао акцију 

„Играјмо се!“ у оквиру које 
је ученицима нижих 

разреда поклоњено 10 
лопти, одржана је и 

радионица „Оригами“ где 
су деца била у прилици да 

сазнају нешто више о 
тајнама савијања папира. 

 
 

 

05. новембар 2012. 

Потписан Протокол са градским ЈП 
 Градоначелник Врања Зоран Антић потписао је са директорима градских јавних предузећа Протокол о сарадњи 

у домену послова Јединственог шалтера за подршку бизнису и издавање грађевинских дозвола. Заменица 
градоначелника и председница Радне групе за имплементацију пројекта Бојана Величков је рекла да ће 
реализацијом пројекта сваки потенцијални инвеститор на најбржи могући начин доћи до потребних дозвола. 
„Јединствени шалтер ће обезбедити неопходан проток информација и докумената, а врло брзо ће бити донет и 
Пословник о раду Јединственог шалтера“, истакла је Величкова. Градоначелник Врања Зоран Антић је рекао да 
ће пројекат бити завршен до краја године и додао да је неопходна и сарадња локалне самоуправе са 
републичким јавним предзећима. Укупна вредност радова и техничког опремања ЈС износи око 330.000 динара, 
а финансира их ЕУ ПРОГРЕС Програм и Град Врање. 
 

05. новембар 2012. 

Одржана 14. седница Градског већа 
 На 14. седници Градског већа разматрано је седам тачака дневног реда. Према речима члана Градског већа 

Бранимира Стојанчића усвојене су све предложене измене и допуне Програма пословања јавних предузећа, 
између осталих и ЈП „Дирекција за развој и изградњу Града Врања“, ЈП „Управа Бање“, ЈКП „Комрад“, ЈП 
„Скијалиште Бесна Кобила“ и ЈП „РТВ Врање“. Усвојен је и Предлог одлуке о распореду радног времена у 
Градском јавном правобранилаштву. Говорећи о нагомиланим дуговима према ЈКП „Комрад“ Врање, Стојанчић 
је рекао да ће врло брзо бити упућено писмо упозорења свим већим дужницима, међу којима је и грчко 
предузеће „Актор“, које је ангажовано на изградњи новог аутопута. Такође, у оквиру ове тачке, усвојен је 
закључак да се изнађе нова локација зелене пијаце у Врању, као и захтев да се спречи отуђење имовине ЈКП 
„Комрад“, посебно у сеоским срединама.  
 

07. новембар 2012. 

Подршка неразвијеним подручјима 
 На позив министра Сулејмана Угљанина градоначелник Врања Зоран Антић присуствовао је у Београду 

конференцији посвећеној неразвијеним подручјима Србије. Циљ је промовисање успешне сарадње са 
неразвијеним подручјима, као и окупљање представника међународних донаторских институција и 
организација, релеватних институција Владе Србије и министара, како би ова сарадња била ефикаснија у 
наредном периоду. На конференцији су размотрене могућности за подршку у реализацији приоритетних 
пројеката у недовољно развијеним подручјима према новим радним плановима и финансијској перспективи.  
 

 
ОМЛАДИНСКИ 

САВЕЗ 

 
Омладински савез наставља 
са реализацијом другог дела 

пројекта „Не дозволи да 
дрога управља твојим 
животом“ у основним и 
средњим школама на 

територији града Врања. 
Радионице су одржане у 
Техничкој школи Врање, 

Пољопривредно – 
ветеринарској, Хемијско – 

технолошкој школи и у 
основним школама „Бранко 

Радичевић“ и „Радоје 
Домановић“. Пројекат има за 

циљ да ученицима пружи 
основне информације о 

врстама, штетности 
конзумирања и последицама 
психо-активних супстанци, 

као и методи односно 
начину елиминисања и 
ублажавања штетности 

деловања и то са 
психолошког и здравственог 

аспекта. Пројекат 
финансира хуманитарна 

организација Caritas. 
 

* * * 
 

Омладински савез привео је 
крају реализацију пројекта 
„Тржиште без граница“, за 
који је у оквиру конкурса 

Управе за дигиталну агенду 
Министарства културе, 

информисања и 
информационог друштва 
Републике Србије добио 

средства. За успешно 
савладан програм обуке 

учесници пројекта су добили 
уверење о завршеној обуци. 

 
 

ВЕСТИ 

07. новембар 2012. 

Стручњаци Института „Ј.Черни“  
обишли Александровачко језеро 

 
 

Тим стручњака Института за водопривреду "Јарослав Черни" из Београда, који су чинили Небојша Поповић, 
Душан Ђурић и Првослав Марјановић, разговарали су са заменицом градоначелника Бојаном Величков, а потом 
посетили Александровачко језеро и корито Отуљске реке поред Врања. Према речима Бојане Величков, 
представници Института ће утврдити тренутно стање изведених радова на ревитализацији језера, а у наредних 
10 дана у Врање ће доћи и екипа која ће узорковати воду и  муљ са дна Александровачког језера и извршити 
подводно снимање. „Након обављених анализа, стручњаци ће дати коначну реч у каквом је стању и која ће 
намена бити Александровачког језера“, рекла је Величкова у изјави за званичан сајт града Врања.   
 

Заменица градоначелника Бојана Величков, заменица директора НВО „Помоћ деци“ из Београда Светлана 
Глодић и власник предузећа „Екоцетас доо“ из Трговишта Милорад Тасковић, потписали су Споразум о сарадњи 
у области заштите животне средине и управљања отпадом. Према речима Бојане Величков, циљ Споразума је 
подизање нивоа свести ученика основних школа у Врању и наших суграђана у области заштите животне 
средине и третирања чврстог отпада, односно ПЕТ амбалаже. Један од циљева будућег пројекта је, како је 
истакла Светлана Глодић, и успостављање адекватне везе између образовних институција и локалних 
структура са профитним сектором који врши сакупљање и откуп отпада, како би био успостављен целовит и 
одржив систем. Акцију је подржала фондација „Каритас“ из Луксембурга.   
 

09. новембар 2012. 

Потписан Споразум у области  
заштите животне средине 

 

13. новембар 2012. 

Сигурна кућа и у Врању 
 У сали Начелства у Врању, у организацији Града Врања и Одбора за 

људска права, одржан је округли сто под називом „Улога Сигурне 
куће у помоћи и збрињавању жртава насиља у породици“. Скуп је 
отворила Бојана Величков, заменица градоначелника Врања, која је 
рекла да ће изградња прве Сигурне куће у Пчињском округу почети 
на пролеће следеће године. „Циљ пројекта је подизање свести 
грађана о значају родне равноправности у свим сферама друштва“, 
рекла је Бојана Величков и додала да ће средства за изградњу 
објекта обезбедити Амбасада САД у Београду. Весна Станојевић, 
координаторка „Сигурне куће“ Београд је рекла да ће Врање бити 
први град на југу Србије који ће добити Сигурну кућу и истакла да 
су оне већ изграђене у Београду, Нишу, Крагујевцу, Смедереву, 
Сомбору, Новом Саду, Панчеву и Зрењанину. У раду округлог стола 
учествовала је и Мирослава Новковић, председница Савета за родну 
равноправност, као и представници Градске управе, надлежних 
градских институција, ОЦД, Полицијске управе и тужилаштва.   
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ВЕСТИ 

 
БИБЛИОТЕКА 

 
У Америчком кутку 
Библиотеке "Бора 

Станковић", одржане су 
пројекције документарних 

филмова:“Игре мозга”, 
“Под сунцем Тоскане”, “На 
ивици”, „Човечанство кроз 
време“, “П. С. Волим те”, 

“Клопка”, “Цунами - Талас 
убица” и “Одмор”. 

Одржане су друштвене 
игре „Богл“ и „Монопол“, 

састанак фото клуба, 
креативна радионица за 
децу и редовни часови 

енглеског језика. 
Библиотека је такође и 
организовала у својим 
просторијама изложбу 
илустрација и графита 
Марка Стаменковића 
Марсa и Константина 

Јовановића Тенa. 
 
 
 

 
 
 
 

19. новембар 2012. 

Шведски модел 
функционисања локалних 
самоуправа 
 

На 5. седници Скупштине града, одборници су усвојили измену и допуну Програма пословања 
за 2012. годину ЈП „Дирекција за развој и изградњу Града Врања“. Према усвојеној одлуци, 
буџет Дирекције ће за ову годину бити увећан за близу 40 милиона динара и износиће 392 
милиона динара. Усвојене су и измена и допуна пословања за 2012. годину ЈП „Управа Бање“, 
које ће у овој години располагати са 56 милиона динара, као и измена и допуна пословања за 
2012. годину ЈП "Комрад" и "Скијалиште Бесна Кобила". Усвојен је и Програм пословања ЈП 
"Радио Телевизија Врање". Одборници су усвојили и Предлог одлуке о измени Одлуке о мрежи 
основних школа на територији Града Врања, Предлог одлуке о братимљењу Града Врања и 
области Брјуховецкој у Русији, Предлог одлуке о успостављању сарадње између Града Врања и 
општине Лепосавић на КиМ, Предлог Грађанске иницијативе мештана Рибинца о издвајању из 
МЗ Доњи Нерадовац и оснивању нове МЗ Рибинце, као и одлуку о измени одлуке о месним 
заједницама на територији Града Врања.  
 

16. новембар 2012. 

Одржана 5. седница Скупштине града 
 

У организацији Сталне конференције градова и оштина и Шведске асоцијације локалних власти 
и региона, а под покровитељством Владе Шведске, у овој земљи боравила је српска делегација, 
у којој је био и председник Скупштине града Врања Дејан Тричковић. По његовим речима током 
студијске посете представници Новог Сада, Неготина, Мајданпека, Сурчина и Сомбора 
предвођени руководством Сталне конференција градова и општина били су у прилици да се 
упознају са моделом функционасања локалних самоуправа у Шведској. "На основу свега што 
смо видели и чули могу рећи да су градови и општине у Србији начиниле значајан искорак у 
бржем и квалитетнијем функционисању, али и да примере добре праксе по узору на шведски 
модел могу имплементирати, и тиме још више унапредити ниво пружања услуга 
грађанима.Искуства која су нам колеге пренеле о начину опорезивања, лобирању, затим 
примени и доношењу законских прописа, здравственој и социјалној заштити су заиста 
драгоцена, и сигурно ће нам користити у раду", истакао је председник градског парламента 
Дејан Тричковић.  
 
 

 
НАРОДНИ 

УНИВЕРЗИТЕТ 

 
ЈУ „Народни универзитет“ 
организовао је изложбу 
пејзажа „Пролеће, лето, 
јесен, зима, пролеће“ 

Бранислава Недељковића, 
дипл. сликара из Врања, 
промоцију књиге „Под 

светлом истине“ Ане Илић 
из Владичиног Хана, „Дете 
и природа“ аутора Гордане 
Станковић и  „Филиповићи 

из Прешева“ аутора 
Столета Филиповића.  

Одржана је и 
Међуокружна смотра 

фолклорних ансамбала 
Пчињског и Јабланичког 

округа. 
 

 

19. новембар 2012. 

Формиран Скијашки клуб  
„Бесна кобила“ 

 У просторијама Планинарског дома на Бесној кобили, формиран је скијашки клуб „Бесна 
кобила“, наследник некадашњег клуба који је престао са радом пре двадесетак година. Према 
речима директора ЈП „Скијалиште Бесна кобила“ Дејана Манића, новоформирани клуб ће бити 
домаћин свих скијашких такмичења на Бесној кобили у предстојећој сезони, а финансијски и 
организацијски ће бити подржан од стране истоименог предузећа.  Скијашки клуб „Бесна коби-
ла“ пуноправни је члан Скијашког савеза Србије, а за председника клуба изабран је Ђорђе 
Дединац. 
 

ВЕСТИ 
 

ŠAF 

 
Школа анимираног филма 

Врање је у сарадњи са 
Основном школом "Јован 
Јовановић Змај" из Врања 
урадила анимирани филм 
"Ал је леп овај свет“ који 
је премијерно приказан у 
оквиру програма прославе 

Дана школе "Ј.Ј.Змај". 

 

11. новембар 2012. 

Полагање цвећа  поводом 
обележавања 11. новембра 

 Делегација Града Врања положила је цвеће на Спомен костурницу на Шапраначком гробљу, 
поводом обележавања 11. новембра, Дана примирја у Првом светском рату. Представнике 
Града предводила је заменица начелника Градске управе Мирослава Младеновић, а проситни 
су били и чланови Градског већа Милош Антанасијевић и Александар Стајић. Потом је о 
страдањима српског народа у „Великом рату“ говорио Ненад Стојиљковић, професор историје 
из Врања . 

14. новембар 2012. 

Квалитетно обављање пописа 
 Републички завод за статистику утврдио је да је Градска пописна комисија 

у Врању  како по обухвату, тако и по квалитету до сада најбоље обавила 
активности везане за попис пољопривреде. "То потврђује да смо не само 
испоштовали све прописане процедуре, већ да су квалитетно обављене 
обуке за пописиваче, као и да се читав процес одвија тимски, што је 
допринело да Врање буде најбоље", изјавила је тим поводом заменица 
Градске пописне комисије Мирослава Младеновић. Она је истакла да су 
пописивачи до сада обишли 80% територије, и то углавном удаљене сеоске 
средине, а да ће до 15.децембра када се завршава попис обићи сеоске 
месне заједнице ближе граду.  
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23. новембар 2012. 

Могућа сарадња установа културе 
Плауена и Врања 

 
 

 

Заменица градоначелника Врања Бојана Величков 
приредила је пријем за Фридриха Рихела, заменика 
градоначелника за област културе немачког града 
Плауена, који борави у дводневној посети Врању, 
током које је обишао све установе културе у граду, 
како би се упознао са начином њиховог рада и 
финансирања. Бојана Величков је истакла је сарадња 
успостављена током студијске посете Дрездену, која је 
уприличена у оквиру пројекта „Музика без граница“. 
Величкова је рекла да се установе културе у Немачкој 
финансирају из више извора и додала да се специфи-
чност огледа у пројектном финансирању јер се уста-
нове, чији је рад неодржив, једноставно  укидају. 
„Суштина је да установе културе морају да део сред-
става за свој рад обезбеде из наменских фондова“, 
рекла је заменица Величков. Фридрих Рихел је рекао 
да су поједине установе културе организованије од 
оних у Немачкој, истичући притом Школу анимираног 
филма, Народни универзитет и Народни музеј у Врању. 
„Врло је извесна сарадња културних организација Пла-
уена и Врања у више области“, додао је Рихел. 

 

 

22. новембар 2012. 

Међуетничка сарадња младих 
 У оквиру пројекта „Корени и лавиринти“, који реализује Међународна организација за миграције (ИОМ), у 

сарадњи са канцеларијама за младе Врање, Нови Пазар, Сјеница, Тутин, Ивањица, Ужице, Бујановац и 
Прешево, уз финансијску подршку Амбасаде Велике Британије у Србији, у Врању је одржана радионица на 
којој је учествовало тридесеторо младих из поменутих градова. Пројекат има за циљ да унапреди међуетничку 
сарадњу међу младима који долазе из различитих кулуролошких, социјално-економских и религијских 
средина, а једна од његових главних активности биће додела мини грантова за иницијативе међуопштинске 
сарадње, које ће бити реализоване и јануару и фебруару 2013. године.  
 

 
СПОРТ 

 
У Спортској хали одржано је 

општинско и окружно 
такмичење у кошарци за 
основне и средње школе.  

 

СПОРТСКА ХАЛА 

 
У Спортској хали одигране 

су следеће утакмице: 
- МОК"Младост" - 

МОК"Миленијум" (3:0) 
- ЖОК"Врање" - 

ЖОК"Миленијум" (3:1) 
- ЖРК"Врање" - ЖРК"Црвени 

крст"(21:26) 
- РК"Врање 1957" - 
РК"Хисар" (29:22) 

- ЗОК"Врање" - 
ЗОК"Мајданпек" (3:1) 

- КК"Југ" - КК "Јуниор" Нис 
(65:73) 

 

ВЕСТИ 

23. новембар 2012. 

Врање моторна снага региона 

 

У дводневној посети Врању боравио је директор Програма одрживог локалног економског развоја УСАИД-а 
Хаурд Окман, са којим су разговарали градоначелник Врања Зоран Антић, његова заменица Бојана 
Величков и народни посланик Мирољуб Стојчић. На пријему који је тим поводом организован предочени су 
најважнији приоритети града, а након тога директор Окман присуствовао је презентацији Плана детаљне 
регулације индустријске зоне Бунушевац и заобилазнице и састанку са директорима јавних предузећа и 
представницима привреде. На конференцији за новинаре која је уприличена поводом посете Хаурда 
Окмана, градоначелник Врања Зоран Антић је истакао да је за 6 година са УСАИД-ом реализовано преко 35 
пројеката укупне вредности преко 1,2 милиона еура. "Намера нам је да добру сарадњу са УСАИД-ом још 
више продубимо, и да уз њихово знање и искуство које поседују, створимо још боље услове за развој целе 
заједнице", нагласио је градоначелник Антић. Захваљујући на топлом пријему директор Програма одрживог 
локалног економског развоја УСАИД-а Хаурд Окман рекао је да без економског развоја нема ни развоја 
локалне заједнице, као и да је Град Врање покретач и моторна снага целог региона. Он је похвалио 
градоначелника и цео тим који ради на стварању повољног пословног амбијента, додајући да ће УСАИД 
наставити да пружа подршку Врању, као и суседним општинама. Градоначелник Антић и директор Окман 
посетили су брану "Првонек" и депонију "Метерис", као и предузећа "Санч" и "Нутрико". 

 
ПОЗОРИШТЕ 

 
Глумци врањског Позоришта 

„Бора Станковић“, су 
одиграли следеће 

представе: „Полицајци“, 
„Аутопутем“, „“Народна 

драма“ и представе за децу 
„Пепељуга“, „Ружно паче“ и 
„Црвенкапа“. Представе су 
одигране у Дому војске и у 

Омладинском културном 
центару-ОКЦЕ.  

 

21. новембар 2012. 

Помоћ Центру за развој локалних услуга 
социјалне заштите 

 Центар за развој локалних услуга социјалне заштите у Врању налази се у тешкој материјалној ситуацију, па 
је у овом тренутку, отежан и рад кухиње ове јавне установе. Један од првих који је притекао у помоћ је и 
Небојша Младеновић, приватни предузетник из Врања, који је данас донирао преко 300 кг хране и основних 
животних намирница. Према речима Милоша Антанасијевића, члана Градског већа, који је посредовао у 
донацији, у наредном периоду донације у храни ће бити обимније и значајније, имајући у виду да је помоћ 
обећао и један предузетник из Врањске Бање. Директорка Центра развој локалних услуга социјалне заштите 
Дејана Богдановић је рекла да је помоћ у храни неопходна за преко 40 корисника услуга Центра, док ће тај 
број у хладним зимским данима бити много већи.  
 

 

 
ИСТОРИЈСКИ АРХИВ 

 
Историјски архив „31. 
јануар“ организовао је 

акцију добровољног давања 
крви која је реализована у 
сарадњи са Црвеним крстом 
и Службом за трансфузију 

крви Здравственог центра из 
Врања и то на дан рођења 

Вука Стефановића 
Караџића. Осим запослених 

у овој установи, 
хуманитарној акцији 

одазвали су се и грађани 
Врања. Прикупљено је 30 
јединица крви. Даваоци 

крви су осим пакета које је 
припремила Служба за 

трансфузију крви добили и 
монографију Архива у 

Врању, која је објављена u у 
част 50 година постојања и 
рада ове установе културе. 

Акцијом добровољног 
давања крви Историјски 

архив у Врању ангажовао се 
у пружању помоћи људима 

којима је та помоћ 
неопходна. 
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1.  Радио-телевизија Врање    
2.  Представа "Гордана међу индијанцима",добр.прил.    
3.  Ненад Петровић, Врање     
4.  Марко Тасић, Врање   
5.  Удружење драмских уметника Србије   
6.  Представа "Женски разговори", добр. прилог   
7.  Горан Костић, Врање   
8.  ЈП"Водовод" Врање   
9.  ЈУ“Народни универзитет“ Врање    
10.  Сузана Ђорђевић, Врање    
11.  „Мико траде“ д.о    
12.  “Агрокожар” д.о   
13.  Зоран Антић, Врање   
14.  ЕД“Југоисток“ д.о.о   
15.  Првивредна комора Београд   
16.  “Љубисављевић” д.о.о   
17.  Историјски Архив ”31.јануар” (обуставе од зарада)   
18.  Душан Круденџ   
19.  Ања Поповић, Представа „Сарајка“ добр. прилог   
20.  ГО Српске напредне странке Врање   
21.  Софија Влајинац, Врање   
22.  Плави камен доо Врање   
23.  Мињон комерц доо Врање   
24.  РФЗО Врање   
25.  УПС Независност Београд   
26.  Катарина Антонијевић   
27.  Credo доо Врање   
28.  Игор Милановић   
29.  Слободан Стаменковић   
30.  Слободан Стаменковић   
31.  Предраг Митровић   
32.  Позориште “Б.Станковић” (обуставе од зарада)   
33.  Оливера Алексић   
34.  Небојша Спасић   
35.  Душко Ковачевић   
36.  Стефан Костић   
37.  "АТОС" Врањска Бања   
38.  Величковић Сунчица   
39.  Сања Дунчић   
40.  Олга Стошић   

41.  Дејан Дунчић   
42.  Срба Ничић   
43.  Историјски Архив ”31.јануар” (обуставе од зарада)   
44.  Драган Спирић   
45.  Љубинка Петровић   
46.  Горан Илић   
47.  ЈУ Школа анимираног филма-Шаф    
48.  "СПИС" доо, Врање   
49.  "Алфа Плам" а.д   
50.  Тржишна инспекција, Врање   
51.  Новица Ђорђевић, Врање   
52.  Ђорђе Недељковић, Врање      
53.  Societe Generale Srbija, Београд   
54.  Чеда Марковић, Београд   
55.  Универзал банка а.д Београд   

56.  Историјски Архив ”31.јануар” (обуставе од зарада)       
57.  Учесници Сајма књига, добровољни прилог 
58.  Милосав Симовић 
59.  ЈУ"Народни универзитет" Врање 
60.  Телеком  Србија а.д.       

 

Донатори обнове зграде Позоришта. Да уметност не заћути...! 

61.  Поз. "Б.Станковић" (Маниф.Дани В.-добр. прилог)   
62.  Предшколска установа "Наше дете"   
63.  Дунав осигурање   
64.  Ником, Врање   
65.  Yugorosgaz, Београд   
66.  Историјски Архив ”31.јануар” (обуставе од зарада)         
67.  ЈП РТ Врање   
68.  Група адвоката Врање   
69.  Дечји савез Врање   
70.  Народно Позориште Београд, приход од представе    
71.  ДИВА ДИВАНИ доо   
72.  Синиша Митић   
73.  Никола Стојановић           
74.  МРГ Еxпорт Импорт д.о.о Београд    
75.  Удружење Гоце Делчев   
76.  КБЦ Банка а.д   
77.  Пчињски управни округ   
78.  Градска управа Врање (обуставе од зарада)   
79.  Центар за пружање лок.услуга соц.заштите   
80.  ЈП”Дирекција за развој и изградњу града”   
81.  British American Tabacco Врање   
82.  ЈП”РТ Врање”   
83.  Пера Костић, Врање    
84.  Зоран Недељковић     
85.  Центар за соц.рад Врање (колектив-добр. прилог)   
86.  Нела Димитријевић, Врање   
87.  ЈУ"Спортска хала" Врање   
88.  ЈП РТВ   
89.  Општина Ковин   
90.  Општина Бела Паланка   
91.  Оливера Илић    
92.  VIP MOBILE доо   
93.  Дунав осигурање   
94.  Висока туристичка школа, Нови Београд   
95.  Дунав осигурање   
96.  ЈП РТ Врање   
97.   Дунав осигурање   
98.  Гордана Росчић, Кикинда   
99.  Лепомир Ивковић, Београд   
100.  Дунав осигурање   
101.  Дунав осигурање   
102.  Дунав осигурање   
103.   Дунав осигурање   
104.   Дунав осигурање    
105.  Учитељски факултет, Врање   
106.     Предузеће "НИМА"д.о.о., Врање   
107.  Дунав осигурање   
108.   Дунав осигурање   
109.   Позориште "Бора Станковић",сопствени приходи   
110.   Дунав осигурање     
111.  Дунав осигурање   

112.  Дунав осигурање   
113.  Дунав осигурање              
114.  Vladan Vučković, Vranje   
115.  Dunav osiguranje   

 
Укупно: 18.261.305 динара 
http://www.vranje.org.rs/ogradu.php?id=2344&oblast=pom
poz  
* Дунав осигурање сукцесивно уплаћује наплату премије 
 


